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S-sak   31/2023-25: Info fra kretsleder, LK, AK og administrasjon (Thomas, Roger, Jeanette, Jonas) 
Thomas  
Ønsker felles NNM for alle grener i 2025 i Nordland. Bare Mo i Rana som kan gjøre dette. Nordland 
også delt i tre deler. Fauske har klaget på vedtaket om å tildele NNM til Mo i Rana. Vedtaket står seg.  
Får vist skiidretten i full bredde. Tilbakemeldingen er at vi står for vedtaket.  
 
Jeanette 
Møte med alle AK-ledere. Få som deltar på renn.  
Samling i Levi i desember med 125 stk.  
Info om Alta alpinfestival.  
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Roger 
Det har vært en fantastisk aktivitet.  
Flott arrangement i Vestre Jakobselv, men ganske få deltaker spesielt fra vest. De store byene har en 
utfordring, men flott vekst i Båtsfjord, Kautokeino. Fin seanse med Finn Hågen Krogh i Vestre 
Jakobselv.  Ett lag på KHUS pga få utøvere i 15-16 årsklassen.  
 
OK påmelding på Altarennet, men ser at reise på tvers av fylket vinterstid er utfordrende. Men skal vi 
sikre rekruttering så må vi reise litt lenger.  
 
Jonas 
Fortsatt utfordrende å få alle klubber til å skjønne at de må registrere sitt arrangement i isonen. 
Spesielt turrenn.  
 
Omorganisering av rekrutteringsavdelingen, som adm sjef er en del av. Blir endringer i 
organiseringen av rekrutteringsavdelingen. Utfordrende med finansiering av rekrutteringsarbeidet, 
som vi skal snakke om litt senere.  
 
Skal samtidig forsøke å få et bedre samarbeid mellom adm sjefer og SKU-er. Månedlige fellesmøter 
md Admsjefer og SKUer 
 
S-sak   32/2023-25: Økonomi-status krets (Jonas) 
247000 i pluss for 2023.  
 
Store utgifter med Nasjonale Renn som kommer nå. Viktig å få inn pengene fortløpende for å dekke 
utleggene.  
 
Tony tenker at vi bør kunne redusere kostandene til nasjonale renn. Komiteene bør gå noen runder 
på hvordan vi skal kutte kostnader.  
 
S-sak   33/2023-25: Informasjonsstatus for skiforbundet (Thomas) 
Har vært på møte i Trondheim og øvrige teams-møter. Mye diskusjon rundt budsjettet til hopp.  
Finansiering av skiforbundet er spesiell med syv grener, som alle kunne vært et eget særforbund. Det 
medfører utfordringer for finansieringsmodellen. Forbundet skal finansiere opp bredde og 
rekruttering, blant annet kretskontorene. Når den enkelte gren går med underskudd.  
 
 
S-sak   34/2023-25: Ny finansieringsmodell for bredde og rekrutteringssatsingen i NSF. (Thomas) 
SKU-stillingen er 3-årig. Midtveis i prosjektperioden. Ikke landet en plan for videre skjebne for SKU. 
De fleste avtaler skal gå til bredde, men disse avtalene knytt opp i gren. Kretsledere har presset hardt 
for å få opp en varig finansiering på SKU, men det er vanskelig pga avtalebegrensninger. Vi må skru 
sammen dette på en litt annen måte.  
 
Stykkesvis og delt som smøres utover, og vi må samle oss rundt kretsleddet. Får vi mest med å spre 
midlene til kretsleddet. Endring på finansieringsmodellen. Må opp på skitinget. Om skitinget sier at 
det skal spres, så må grenlederne følge det.  
 
Merethe 
SKU har vært gull, men det Espen har vært og inspirert Båtsfjord-miljøet med det har vært gull. For 
langrennssporten så må dette beholdes.   
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Jeanette 
Veldig viktig for Alta alpinfestival. Har vært en ressurs som vi kan bruke enda mer. Dersom vi skal 
prioritere.  
 
Roger  
Espen må vi beholde. Har levert langt over forventning og vist en entusiasme for oppgaven som har 
imponert. Jobber med et fremlegg til skitinget som skal gå på tvers av kretsene for å beholde SKU.  
 
S-sak   35/2023-25: Forbundets arbeid med landslagsavtalen.  
Kretsleder Thomas er oppnevnt i utvalget. Representant fra bredden. Unngå støy rundt avtalen og 
finne en modell der alle ser seg tjent med å være på landslaget. Utsatt på grunn av Kildes skade. Alle 
bør seg tjent med å være på landslaget.  
 
S-sak   36/2023-25: Skitinget 2024 i Bodø 7. - 9. juni. Valg og strategier for Finnmark 
Saker som Finnmark skikrets vil fremme på skitinget. (Frist 8. mai)  
Valg til skitinget. Sveinung Karlsen i skistyret. Torbjørn Skogstad er LK-leder. 
Ser på kandidater fra nord i samarbeid med de andre nordnorske kretsene.  
 
S-sak   37/2023-25: Arbeid med anleggsutvalget. (Jarle, Thomas) Utsettes 
Jonas tar en dialog med Jarle om videre arbeid i anleggsutvalget. Fremmes som sak på neste møte.  
 
S-sak   38/2023-25: Team Elon Nord-Norge og styringsgruppens nye grep. (Per Oskar, Roger, Jonas) 
Per Oskar  
Team Elon er de tre nordnorske skikretsene sin elitesatsing for langrenn.  
God sportslig sesong hittil. Finn Hågen fra Finnmark er med i år.  
 
Strategisseminar i Tromsø 17. og 18. januar hvor hovedtema er verdigrunnlaget for nordnorsk 
skisport. Hvordan vi skal få finansiert dette videre.  
Oppsida er stor. Økonomien er utfordrende  
 
S-sak   39/2023-25: Saker til Finnmark skikrets vårmøte i Karasjok, 3. – 5. mai  

- Inspirerende foredragsholder 
- Grep om arrangement/arrangørmalen 
- Inspirasjon, motivasjon.  

 
S-sak   40/2023-25: Neste kretsstyremøte 
Fredag 3. mai.  
 


